
 

 

 

 

 

Initiativärende angående gymnastiksalen på Järåskolan 

Med anledning av beslutet att utrymma Järåskolan och inrymma stor del av 

verksamheten i moduler nere vid Forshallen har beslutet att stänga gymnastiksalen 

på Järåskolan fattats. Detta för att bland annat undvika arbetstid för tillsyn av 

lokalen. 

Gymnastiksalen fyller dock en viktig funktion för den verksamhet som finns kvar 

vid Järåskolans område samt för civilsamhället.  

Barnen vid förskolan har rätt till aktiviteter som främjar deras utveckling och 

motorik i lokaler som är lämpliga och anpassade för detta. Vidare vet vi att det är 

trångt på förskolan och att då kunna använda sig av gymnastiksalen, framförallt 

under årets kallare period, kan vara fördelaktigt. Inte bara för barnen utan också för 

personalens arbetsmiljö.  

Vidare bör folkhälsoperspektivet beaktas. Kommunen slår in på helt fel väg när 

beslutet fattas att stänga en gymnastiksal som nyttjas i den utsträckning som 

gymnastiksalen vid Järåskolan nyttjas. Privatpersoner, föreningar och 

träningsgrupper som riktar sig till breda målgrupper och åldersgrupper använder 

gymnastiksalen för sin verksamhet och när möjligheten att nyttja den försvinner 

finns överhängande risker att folkhälsan på både kort och lång sikt blir lidande.  

Tilläggas bör att Forshallen inte är anpassad för annat än bollsporter då det saknas 

bland annat bommar, rep, ribbstolar och ringar.  

Mot bakgrund av ovanstående föreslår jag: 

• Att kommunstyrelsen beslutar att återöppna gymnastiksalen vid Järåskolan 
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Ledamot i kommunstyrelsen 
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